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Zápisnica 

z 43.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 30.07.2018 o 1900 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

 

Ing. Pavel Zajac: Dobrý večer, dovoľte, aby som vás privítal, neviem na koľkom, asi na 43 obecnom 

zastupiteľstve, ktoré malo síce navrhnutý tento program 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Komunálne voľby 

6. Úprava rozpočtu 

7. Majetok obce 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

Ing. Pavel Zajac - Z toho dôvodu, že ja fakt som prišiel hodinu pred zastupiteľstvom, celý víkend som 

bol preč, čiže, poprosím vás, keby sme dokázali spraviť komunálne voľby a dohodneme sa, kedy 

spravíme druhé zastupiteľstvo, ohľadom celého majetku, lebo ja síce všetky podklady mám, len pokým 

my spravíme dokopy tie uznesenia, tak to bude strašne dlho trvať, takže ja by som vám poslal 

uznesenia, aby ste vedeli, k čomu sa vyjadrujete, dobre, ak sa môžeme takto, s výnimkou teda toho PZ 

Rúbane, ak sme v stave odsúhlasiť 

Pavol Šimun – koho, čo? 

Ing. Pavel Zajac – čo? 

Pavol Šimun – to poľovnícke združenie, ale to by bolo dobré si s nimi sadnúť a dohodnúť sa  

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Pavol Šimun – aj toto, čo si teraz povedal a nech sa to oni obídu 

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže navrhujem, aby sme dneska spravili komunálne voľby a poprípade, ak 

niečo máte do rôzneho, tak rýchlo by sme to prešli a dohodnime sa, kedy si sadneme behom týždňa, 

dvoch  aby sme to spravili veci 

Pavol Šimun – ja som väčšinou doma, mne je to jedno, teraz, v tomto čase 

Ing. Pavel Zajac – môžeme sa takto dohodnúť? čiže, kto je za, aby sme takto zmenili ten program, čiže 

vyhodíme body 4,6, majetok obce tam teda necháme, či nie? Nie, dobre, čiže 4,6,7, do rôzneho máte 

niečo také, čo je akútne, čiže vyhadzujeme body 4, 6, 7 ,8 dobre? Kto je za? ďakujem, týmto máme 

program  

Návrhovú komisiu, Paľo budeš predsedom? Čiže Ivan Kováč predseda, členovia Paľo Šimun a Rado 

Sedlák. 

Zapisovateľkou bude pani Nutterová a overovatelia Peter Sedláček a Pavel Šimun 
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Ivan Kováč – počkaj, program sme zmenili, musím to napísať 

Ing. Pavel Zajac – chceš aj ten program? 

Ivan Kováč – už to mám 

Pavol Šimun – alebo vytlačíš pozvánku bez tohto 

  Ing. Pavel Zajac – ja si vytlačím pre seba pozvánku a toto môžete vyškrtať, tak vytlačím do 

  zápisnice zmenený program, hej? 
  Pavol Šimun – bez tých štyroch bodov 

Ing. Pavel Zajac – Ivan potrebuješ niečo 

Ivan Kováč – nie, teraz som dokončil uznesenie, ktoré sme schválili zmenu programu, 4 boli za 

Ing. Pavel Zajac – zapisovateľka Nutterová, Paľo Šimun, Peter Sedláček overovatelia 

Ivan Kováč – tak prečítam uznesenie 

   

Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

 

UZNESENIE  OcZ 43 - 1/2018 zo dňa 30.07.2018 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva      Chebeňová, Radoslav 

Sedlák, Proti : -, Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

UZNESENIE OcZ 43-2/2018 zo dňa 30.07.2018 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 
určuje  
a) p. Michaelu Nutterovú za zapisovateľku zápisnice  
b) Ing. Petra Sedláčeka a Pavla Šimuna za overovateľov zápisnice 
Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, , Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová,  
Radoslav Sedlák 

Proti : - ,Zdržal sa : -,Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem ,kto je za,  

 

Voľba návrhovej komisie 

 

UZNESENIE OcZ 43-3/2018 zo dňa 30.7.2018 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

volí  

návrhovú komisiu v zložení: 

Ivan Kováč                                                                predseda 

Ing. Peter Sedláček                                                        člen 

Rado Sedlák                                                                  člen 
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Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav 

Sedlák 

Proti : -,Zdržal sa : -,Nehlasoval:-   

Uznesenie bolo  jednomyseľne  prijaté 

Ing. Pavel Zajac- ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, sme v bode komunálne voľby. Viete, že pred 

každými komunálnymi voľbami musíme určiť, či budeme mať viac obvodov, zatiaľ, my ako obec 

Ľubietová, keďže máme počet voličov do 1000, tak nám stačí jeden volebný obvod, viete, že v zmysle 

zákona a podľa počtu obyvateľov môžeme navrhnúť sedem alebo deväť poslancov, hej, to sú ďalšie veci 

a máte určiť vlastne úväzok starostu na ďalšie volebné obdobie hej, čiže ja som, aby ste vedeli, ako sú 

prichystané uznesenia nechal som zatiaľ sedem poslancov, tak je napísaný návrh uznesenia, ak máte 

iný názor, tak to treba zmeniť a je tam plný úväzok starostu, otváram k tomuto diskusiu. 

Ivan Kováč – teraz, čo počujeme, koľko máme volebných obvodov  

Ing. Pavel Zajac – jeden viacmandátový obvod, teda hovorím, že s tým, že sme toľký počet obyvateľov 

a ideme v zmysle zákona, nech sa ľúbi  

Pavol Šimun – ja osobne si myslím, že tých deväť poslancov by nebolo zle, len je otázka, či nájdeme 

toľko ľudí, ktorí budú ochotní ísť nielen za poslancov, ale aj robiť v zastupiteľstve, lebo vidíme ako to ide 

tu, lebo keby ich bolo deväť tak je väčšie zastúpenie, viac názorov 

Ing. Pavel Zajac –pozrite sa, je to na vás, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – ja chcem tiež vyjadriť názor za seba, súhlasím s názorom kolegu Šimuna, že by 

mohlo byť deväť poslancov, ale skutočne takých, pretože, už v dodatku novín si nás zasa zhovädil, 

poslancov, že sme si odsúhlasili 100 eurové odmeny za jedno sedenie, pretože toto malo podľa mňa 

a podľa názoru ostatných poslancov, ale teraz budem hovoriť sám za seba, jednoznačne motiváciu 

k tomu, aby za a/ aby tí ľudia, poslanci, na zastupiteľstvá chodili, nie je proste mysliteľné, aby sme na 

zastupiteľstvá chodili stále tí istí ľudia, traja, štyria a tí, ktorí sú z Ľubietovej a to sú tvoji, prepáč, či je to 

babka, či je to pani Černáková, Jana príde občas, ja som zo zápisníc vypísal, komplet celú dochádzku, 

najviac neospravedlnených a aj najviac ospravedlnených dochádzok, teda neprítomností, má trebárs 

tvoja svokra, má pani Černáková, má Jana, má Rado, my všetci ostatní sme, Ivan možno tri – štyrikrát 

ospravedlnený, ani raz neospravedlnený, ja som nebol na jednom a to som bol v špitáli, Paľo Šimun detto, 

nebol na jednom, keď bol voľakde služobne preč, teda zhrnuté, som za deväť poslancov a tá motivácia 

tých 100 euro bolo to a/, že poskytneme tým ľudom, aby mali záujem o dianie v obci, aby sa za tých 

poslancov prihlásili, to bolo to a/, b/ bolo, že ten poslanec, ktorýkoľvek sa môže tej odmeny vzdať, ale toto 

si už do toho prídavného plátku k novinám, nenapísal, čiže zasa si urobil z poslancov blbcov, to je môj 

názor na vec poslancov, čo sa týka na úväzok starostu neni ťažké predpokladať, že v prípade tvojej 

kandidatúry zrejme nebudeš mať súpera za prvé a za druhé, za tie roky praxe si sa vypracoval k takej 

dokonalosti, že myslím si, že polovičný úväzok bohato stačí, môj názor na vec je taký, že aj tretina by 

bola dosť, ale dobre, nech je teda polovičný, pretože úprimne povedané, viac ako polovicu pracovnej 

doby si riešiš svoje veci resp. prevážaš sa k sebe a pani manželke, to je môj názor na vec 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, ďalšie názory, tak upravte to v zmysle tohto uznesenia a schváľte 

Ing. Peter Sedláček – neviem aký majú ostatní na to názor, ja by som bol za to, aby sme dali hlasovať – 

teda pozmeňujúci návrh môj na polovičný pracovný úväzok a poslanci deväť miesto sedem 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 
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Pavol Šimun – ja k tomu úväzku poviem len toľko, možno, že mal Peter pravdu, ale na druhej strane si 

uvedomte jednu vec, že, ak dáme polovičný úväzok a na druhej strane si musíme tak povedať, obec má 

dostatočný majetok, veľký chotár, čiže keby chcel, tak jesto čo sa venovať tej dedine 

Ing. Peter Sedláček – veď ja viem  

Pavol Šimun – poviem príklad, z Lučatína, Lučatín to vtedy presne takto spravil, lebo vtedy tam pán...... 

išiel za starostu, lebo ešte robil v Biotike na nejaký čas plný úväzok, tak chcel presne takto na polovičku 

a potom to museli vracať naspäť. 

Ing. Pavel Zajac – je to na vás, toto sú vaše kompetencie, musíte to urobiť vy 

Ing. Peter Sedláček – ja som dal pozmeňujúci návrh  

Ivan Kováč – najprv by sme mali hlasovať o počte poslancov 

Ing. Pavel Zajac – čiže dobre, chcete dať pozmeňovací návrh 

Pavol Šimun – najprv hlasujme o počte poslancov a potom za pozmeňujúci návrh a potom sa doplní 

uznesenie podľa toho, ako budeme hlasovať 

Ing. Pavel Zajac –dobre 

Ivan Kováč – uznesenie znie, aby ste vedeli, na sedem poslancov, chceme to zmeniť? 

Ing. Pavel Zajac – áno, takto sa opýtam, kto je za, aby sa to zmenilo na deväť ruku hore? Dvaja, traja, 

štyria, dobre, takže zmeniť 

Ivan Kováč – takže, to uznesenie obecného zastupiteľstvo je uznesenie obecného zastupiteľstva č 43-5, 

4 sme mali 

Ing. Peter Sedláček – prvý bol program, dvojka overovatelia a zapisovateľka, tretie návrhová komisia  

Pavol Šimun – ale o tom sme naozaj nehlasovali 

Ivan Kováč– takže pardon,  

Ing. Pavel zajac – čiže, tak čo ideš čítaš, ten jednomandátový obvod, tak porosím 

Ivan Kováč – Uznesenie OcZ 43-4/2018 zo dňa 30.07. 2018 tvorí v zmysle § 9 ods. 5 zákona č. 346/1990 

Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení neskorších predpisov jeden jednomandátový volebný 

obvod pre voľby starostu obce, ktoré sa budú konať dňa 10.11. 2018 

Ing. Pavel Zajac – rozdelil si to, neni tam aj tí poslanci tam 

Ivan Kováč – toto sú voľby 

Ing. Peter Sedláček – musia tam byť aj poslanci, lebo sa volí aj to aj to, aj starosta aj poslanci  

Ivan Kováč – ale tento text je taký. 

Ing. Pavel Zajac – ale tuto jeden viacmandátový volebný obvod, lebo však jeden viacmandátový vy ste 

povedali, že idete dať deväť poslancov, je to jeden obvod, ale je tam viacmandátový – poslancov, hej, 

čiže toto tiež musíš prečítať, lebo to ste vy poslanci 

Pavol Šimun – všetky tri 

Ing. Pavel Zajac – v ktorom sa 10.11. budú voliť poslanci obecného zastupiteľstva, jeden viacmandátový 

a potom máš v tom druhom starostu, čiže toto celé uznesenie  

Pavol Šimun – v ďalšom je počet poslancov a v ďalšom úväzok starostu, čiže potrebujeme k tomu tri 

uznesenia 

Ivan Kováč – tak ešte raz, takže 

Ing. Pavel Zajac – čo je za problém 

Ivan Kováč – tuto musí byť 43 

Pavol Šimun – toto je čo, jednotka, dvojka, trojku máš napísanú  

Ivan Kováč – to je dobre zatiaľ, toto bolo zle, no dobre 

Ing. Pavel Zajac – a presne takto, určuje 

Ivan Kováč – jasné, už teraz rozumiem, no dobre, ešte raz 
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Určenie volebných obvodov 

UZNESENIE OcZ 43-4/2018 zo dňa 30.7.2018 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

I určuje 

v zmysle § 9 ods. 3 zákona č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení neskorších 

predpisov jeden viacmandátový volebný obvod, v ktorom sa dňa 10.11. 2018 budú voliť poslanci 

obecného zastupiteľstva. Viacmandátový volebný obvod sa zhoduje s územím obce 

II tvorí  

v zmysle § 9 ods. 5 zákona č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v znení neskorších 

predpisov jeden jednomandátový volebný obvod pre voľby starostu obce, ktoré sa budú konať dňa 10.11. 

2018 

III. žiada 

starostu obce zverejniť v zmysle § 9 ods. 3 zákona č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy 

obcí v znení neskorších predpisov určenie volebného obvodu a určenie počtu poslancov, ktorí sa majú 

vo volebnom obvode voliť dňa 10.11. 2018 

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, štyria, ďakujem, a keďže je tam zasa ten úväzok, tak sa dohodnime, 

poďme dať pozmeňujúci návrh na polovičný úväzok, toto nech si Ivan napíše  

Ivan Kováč – ja už som to zmenil, teraz ide počet poslancov, dobre  

Ing. Pavel Zajac – počkaj ešte, lebo tam je aj ten úväzok starostu, takže musíme aj o tom hlasovať, hej, 

je to v jednom uznesení sa mi zdá 

Ivan Kováč – áno je to v jednom 

Ing. Pavel Zajac – čiže poďme hlasovať o tom návrhu Petra Sedláčka znížiť starostovi úväzok na polovicu, 

čiže, kto je za, aby sa znížil starostovský úväzok, sme v pozmeňovacom návrhu, hej, čiže Peter Sedláček 

je za, kto je proti – traja sú proti, dobre, čiže neprešiel, poprosím upraviť uznesenie. Len tam tých sedem 

zmeníš na deväť 

Ivan Kováč – no dobre, tak sa, ideme, Peťo, to bude uznesenie číslo päť 

Ing. Peter Sedláček – toto bola päťka 

Ivan Kováč – toto bolo päťka, veď o to ide, toto nemáme samostatne 

Ing. Pavel Zajac – ktoré bolo päťka 

Ivan Kováč – to bol pozmeňovací návrh polovice toho uznesenia  

Ing. Pavel Zajac – ale pozmeňovací návrh nie je uznesenie 

Ing. Peter Sedláček – jaj, dobre, dobre 

Ing. Pavel Zajac – pozmeňovací návrh nie je uznesenie, to sa len hlasuje o pozmeňovacom návrhu, čiže 

tam sa to odhlasuje a v pozmeňovacích návrhoch sa upraví uznesenie a teraz ideme hlasovať o uznesení 

Ivan Kováč – máš to dopísané, dobre, čiže čítam 

 

 

Určenie počtu poslancov a určenie rozsahu výkonu funkcie starostu vo funkčnom období 2018-

2022 

 

UZNESENIE OcZ 43-5/2018 zo dňa 30.7.2018 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

určuje 

a) v zmysle § 11 ods. 3 písm. d) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov deväť poslancov obecného zastupiteľstva obce Ľubietová na celé volebné obdobie 
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b) v zmysle § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a z dôvodu plnenia povinností vyplývajúcich z verejnej funkcie starostu, starostovi 

obce Ľubietová na celé funkčné obdobie 2018-2022 rozsah výkonu funkcie starostu na plný 

úväzok  

 

 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, traja, Peter je proti, zdržal sa nikto, ďakujem, týmto máme 

komunálne voľby vybavené, sme v diskusii neviem, chcete tie pozemky prejsť, ukážem ti, kde to je, Ivan, 

ak teda neklamal Jožo, tak vedľa Trosiek je tuto nejaká cesta a vy máte pozemky pod cestou aj nad 

cestou, to sú tie porasty, ktoré sú tuto pod cestou, že vraj tam je 20 hektárov ktoré je za cestou 

Ivan Debnár – pod cestou 

Ing. Pavel Zajac – ale hovorím, že tu je podľa mňa 

Ivan Debnár - ........môžu chodiť spred Ľubietovej, nemusia chodiť cez náš, tam dáme rampu, zavrieť, 

nemusia chodiť cez náš 

Ing. Pavel Zajac – hovorím, podľa mňa treba vyvinúť úsilie, kto ide meniť hranice revíru, lebo teda, ak 

doteraz to bolo takto, čo podľa mňa nebolo  

Ivan Debnár – ako žeby nie,  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, pokiaľ ja viem, tá Pavlova nebola súčasťou ani brusnianskeho ani nášho 

revíru a ak teda nebola treba ho pričleniť k vášmu revíru nie k tomu brusnianskemu 

Ivan Debnár – tak my máme hranicu vytýčenú kade hranica ide revíru presne, čiže, keď sme si odhlasovali 

stanovy poľovného združenia, tak tam je popísané presne celé hranice, kadiaľ ide hranica  

Ing. Pavel Zajac – Ivan ja neviem, čo máte zachytené na okrese, ja skutočne netuším 

Ivan Debnár – stanovy, čo odsúhlasia, tak idú na okres  

Pavol Šimun – otázka je čo máte v nájomnej zmluve vy od nás 

Ing. Pavel Zajac – Ivan, dobre, ale my môžeme mať nájomnú zmluvu, tak, či tak vy máte všetky pozemky 

od obce vo vašom poľovnom združení, len ide o to, že niekto vidí priestor, že tieto pozemky ako keby 

neboli vo vašom revíry, čiže, ak nie sú vo vašom revíry, tak si zariaďte okamžite rýchlo, aby vo vašom 

revíry boli o tom to celé je  

Ivan Debnár – to záleží na hospodárovi, dáme tam rampu a zakážeme tam chodiť cez náš revír a má 

prístup, spred Ľubietovej môže prísť, cez Varašovo, tak tam nemajú čo robiť, nech si Jožo pozrie čo je 

a druhá vec, prečo by sme oni mali dostať náš revír, prečo by sme my mali uvoľniť revír, tak isto ako majú 

Poničani na druhej strane, chodia tak isto, šesť kilometrov, nie štyri kilometre chodia po cestách po našej 

strane, hej a hranice.... o nič iné nejde 

Ing. Pavel Zajac – hovorím, tam je podľa mňa jediný problém, že ako to má zaznačené štátna správa, 

lebo štátna správa tento úsek nemá podľa mňa v žiadnom revíry, tak niekto už s tým špekuluje, čiže vy 

spravte kroky, aby to bolo vo vašom revíry a tým je to vyriešené 

Ivan Debnár – Paľo, je tam hranica štátnych lesov a obec Ľubietová, je vyznačená kopcami a farbou, 

poľovný revír ide hranicou od štátneho, oni majú v prenájme štátny revír, čiže neviem ako si môžu robiť 

nárok na naše pozemky 

Ivan Kováč – no tu je taká žiadosť Ivo, vidíš dobre 

Pavol Šimun – ako k tomu prišli? 

Ivan Debnár – vieš, čo sa robí? Bijú sa o pozemky, tlačí ich dáka zmluva a potrebujú výmenu,  preto 

zháňajú pozemky 

Ivan Kováč  - preto sa treba o tom porozprávať 

Ing. Pavel Zajac –ak tieto pozemky boli doteraz u vás, tak niekto sa snaží o zmenu tých hraníc 

Ivan Debnár – nemôže zmeniť hranice, všetky obecné pozemky máme v prenájme, lesné, my ako 

združenie, čiže je to obecný lesný pozemok 

Ing. Pavel Zajac – pozri sa, je neviem, kto mu to robil, jemu robil nejaký geodet celý ten poľovný revír, ale 
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Ivan debnár – no dobre, ale Paľo 

Ing. Pavel Zajac – a prišiel s takouto ....... a samozrejme, štátne lesy boli na prvom mieste, obec Ľubietová 

bola asi šiesta v poradí, že skrátka chcú od nás 20 hektárov, to nie je fakt, to je návrh nového revíru  

Ivan Debnár – oni sa tam nemôžu dostať, musí ísť spred Ľubietovej, oni chodia z Trosiek cestou, ktorá 

ide po našich obecných pozemkoch aj hranica od Trosiek od cesty smerom ide krížom cez les, tam sa 

delí lesný porast, delí sa porast na polovice išlo to do štátneho a obecného, čo je v obecnom je obecný 

revír poľovný, čo je v štátnom, je štátne, dovidenia, nemám čo povedať, a ak je to tam inakšie, ale ja viem, 

že to boli ta  

Ing. Pavel Zajac – dobre, diskusia 

Ivan Kováč – tak diskusia 

Ing. Pavel Zajac – ja takto, tieto všetky veci, čo sú do zastupiteľstva prichystám a uznesenia už zajtra 

a pošlem vám ich na mail ako návrh uznesení, aby ste vedeli o čom sa bude jednať, dobre? 

Ivan Debnár – ešte môžem Paľo, ten pán sa nevolá pán Petrovič 

Ing. Pavel Zajac – vieš čo, ja neviem, nie, nie 

Ivan Kováč – tu je nejaký, čo je tam podpísaný, firma 

Ing. Pavel Zajac – vieš čo, je tam podpísaný, pôjdem to pozrieť, hej 

Pavol Šimun – ja mám jednu vec do diskusie, tečie kohútik v katolíckom cintoríne, voda tam tečie stále, 

včera tam boli baby a že tá voda tam stále tečie 

Ing. Pavel Zajac – je to zázrak, že vôbec tečie, lebo, asi je to dobre, lebo hovorím, tam je voda napojená 

na jarok, čiže, ak tečie je v jarku voda a ešte sa dá  

Pavol Šimun – spýtam sa na audit, máme správu audítora  

Ing. Pavel Zajac - vieš čo, bola tu v utorok, či už prišla neviem, lebo ja som tu od štvrtku nebol, čiže ja, ja 

som ju ešte nevidel 

Pavol Šimun – ak je, poprosím ťa je možné, aby si nám ju poslal 

Ing. Pavel Zajac – samozrejme, ak ju poslala, ale ešte som je nemal ani na maily  

Pavol Šimun – lebo videl som, že je zaplatené je audítorke 

Ing. Pavel Zajac – no bola tu v utorok, mala tu rozložené všetky papiere, niečo pokiaľ viem, si zobrala so 

sebou a už pracuje na tom 

Ing. Peter Sedláček – ja nebudem riešiť tieto veci, čo som si tu popísal, len dve, kázal sa mi opýtať občan 

Sedláček Stanislav, v akom stave sú ihriská  za školou 

Ing. Pavel Zajac – je dohodnuté, prišli gumy, čiže začiatkom augusta sa budú pokladať, v septembri budú 

mať deti ihrisko, ako mali mať, hej? 

Ing. Peter Sedláček – a druhá vec, tretí alebo štvrtýkrát ťa žiadam, aby si mi odpovedal, nevedel si, 

respektíve sľúbil si, že mi to pošleš mailom alebo sms-kou, pýtal som sa na Podlipu, na ten výrub 

Ing. Pavel Zajac – rúbal to Jožo Hajdúch na základe žiadosti 

Ing. Peter Sedláček – dobre, žiadosť na výrub, všetky žiadosti na výrub, ktoré boli, sme sa k tomu vyjadrili 

ako komisia, k tejto sme sa nevyjadrovali, prečo? 

Ing. Pavel Zajac - neviem na to odpovedať,  

Ing. Peter Sedláček – ja viem 

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ing. Peter Sedláček – dobre, ale ďakujem za odpoveď nič iné som nečakal 

Ing. Pavel Zajac – dobre, nech sa páči, diskusia 

Daniel Kenický – ja mám ešte jednu podlžnosť z februára, kedy som vám sľúbil, že vám poskytnem nejaké 

informácie a preto by som chcel dneska o tom hovoriť, lebo na májovom zastupiteľstve som si zabudol 

doma okuliare a na júnovom som musel radšej skôr odísť, aby som nevyvolal nejaký incident, ako sa 

poznám, tak budem k tomu hovoriť teraz. Na februárovom obecnom zastupiteľstve som vám sľúbil, že 

doložím ako, za čo bol .... na Čelienci, vtedy bola na obecnom zastupiteľstve dosť obsiahla debata 

a neviedla k ničomu, takže konkrétne, tento vodovod bol v odkúpený od exekútora, na základe uznesenia 
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obecného zastupiteľstva č. 18 -12/2009 za sumu 15540,27 €, hoci v uznesení bolo odsúhlasené 9700 €, 

ktoré starosta požadoval, lebo, ako nás vtedy presviedčal, podarilo sa mu skresať cenu, keď exekútor 

zbadal ako starostovi na vodovode záleží, ten zapýtal pôvodnú cenu o 5844, 37 € viac, starosta Zajac 

bez problémov sumu vyplatil, a keď sa to prevalilo žiadal o úpravu rozpočtu, no bolo by na mieste, keby 

starosta vysvetlil, ktorým uznesením a na akých zmluvných dohodách bolo vytýčené, kto bude odoberať, 

koľko bude odoberať a koľko bude za to platiť, keďže je to vodovod obecný, pýtam sa asi zbytočne, to je 

obchodné tajomstvo, ako vo veľa veciach v Ľubietovej, tiež je tajomstvom prečo bola na Čelienci robená 

elektrická prípojka k súkromným chatám prípojka a s novým trafom, na objednávku Obecnej píly s.r.o., 

koľko bolo všetko a ako hradili, no čo bolo, bolo, o tri a pol mesiaca budeme mať nové voľby, budeme 

mať nového alebo staronového starostu a nové obecné zastupiteľstvo, určite by voličov potešilo, keby sa 

noví kandidáti na starostu riadili dobrými vlastnosťami dobrého starostu, tak ako to raz pred voľbami 

napísal starosta Zajac, čo také napísal a neriadi sa podľa tých šiestich bodov, ktoré vtedy napísal, píše 

tam o čestnosti, spravodlivosti, skromnosti, dnes môžeme smelo povedať, že keby čestnosť 

a pravdovravnosť vedeli dávať facky, tak starosta Zajac je každý deň prefackaný, čestnosť, ako starosta 

Zajac píše, je to, ak starosta čestne pracuje, nebojí sa odpovedať občanom na tie najnepríjemnejšie 

otázky, moje otázky budú viac ako nepríjemné, starosta na ustanovujúcom obecnom zastupiteľstve musí 

zložiť sľub, ináč nemôže nastúpiť do úradu, ja sa pýtam starostu Zajaca, či aj po voľbách 10.11. v prípade, 

že bude zvolený, bude sľubovať tak, ako bude dodržiavať zákony Slovenskej republiky a hneď na druhý 

deň si urobí z uznesenia OcZ rozpočtu obce, zo zákonov Slovenskej republiky, trhací kalendár, ja viem, 

sľúbiť hocičo, aj napísať múdre poučky v rámci predvolebnej kampane, slová čestnosť, pravdovravnosť 

– čo to je, to už sa dávno nenosí, dnes sa už funkcionári hore aj dole riadia podľa tej pesničky drogy, 

zbrane, mafie, kto je sviňa prežije a voličom dokážu, že na to všetko, čo robia majú gule, ja neviem, kto 

povedal takúto hlúposť, tento výrok, ale bolo by dobre tohto človeka nakopať do jeho vlastných, aj všetky 

tých, čo mu to schvaľujú, nedá sa čudovať, že na Slovensku sa darí podvodníkom, ide to zhora nadol, 

ľudia, ktorí to kritizujú, nakoniec dostanú guľku do hlavy, o čom sme sa mohli presvedčiť, ľudia akoby 

stratili vlastný názor, ja som sa o tom presvedčil aj tu v Ľubietovej, vrchol bol, keď mi raz jeden 

vysokoškolsky vzdelaný dôchodca povedal, veď dobre, pravda, že Zajac robí aj podvody, ale nech, veď 

dnes to tak chodí a dedina napreduje, áno napreduje za cenu podvodov, klamstiev a úplatkov, pardon, 

omlúvam sa dnes sa tomu už hovorí káva, ako inteligentne to znie, konečne niekto tomu našiel aj 

diplomatickejšie pomenovanie. Je pravdou, že za posledných jedenásť rokov sa v Ľubietovej zrealizovali 

štyri projekty z eurofondov a jeden ten nezmysel, pod kuratelou ministerstva životného prostredia na 

Zelenej vode, pri každom projekte z eurofondov, bola aj nebola spoluúčasť obce 5 percent, ale  oveľa 

viac, veď len pri škole nám spoluúčasť 25 tisíc euro vyskočila na 71 tisíc euro, lebo káva, ako nám raz 

pán starosta Zajac priznal, bola 66 tisíc euro, fuj, hanba, pri námestí mala byť spoluúčasť 32 240 euro, 

nakoniec bola 258 349,67 euro, čo nie je 5 percent, ale 29,66 percent, z toho musela byť kávička, 

pozlátená, čo poviete? A hlavne na to by mal niečo povedať starosta 

Ing. Pavel Zajac – ja poviem, len skonči  

Daniel Kenický – odpovedaj na nepríjemné otázky, buď aspoň raz čestný, pravdovravný, ako si to 

vymyslel, koľko sa rozšafárilo pri chodníkoch, biomase, to vie len Zajac a jeho, neviem, ako ich mám 

nazvať, čo boli okolo neho, a koľko stál ten nezmyselný enviro projekt na Podlipe, to mohli dať radšej na 

odstránenie .... z Predajnej, lebo tie ohrozujú pol Slovenska, no ale prišli do Ľubietovej, lebo Ľubietová 

má na kávu, ako mi to povedal jeden poslanec z Predajnej a tam utreli hubu. 

Začiatkom 30. rokoch minulého storočia, počas najväčšej hospodárskej krízy, naši otcovia postavili 

v dedine z vlastných zdrojov obce školu, poštu, kultúrny dom, vodovod, plaváreň, kanál na dažďovú vodu, 

vybudovali cestu dedinou kockami aj chodníky, a keď na záver bolo záverečné účtovanie obecná rada 

vytkla obecnému pokladníkovi, že voľačo má zle naúčtované, pokladník to nešiel prežiť a zastrelil sa, 

možno o tom niekto, niečo viete. No, to bolo v čase, keď funkcionári o čestnosti len nepísali, ale aj tak žili, 

dnes nám tu lietajú tisíce hore dole, je problém schváliť záverečný účet, peniaze najprv starosta rozhádže 
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bez rozpočtu, bez schválenia, faktúry sa uhradia a potom, aby všetko bolo OK, požiada o úpravu 

rozpočtu, a faktúry sa vypracujú tak, aby súhlasili s rozpočtom, v článku ľubietovských novín, som sa 

dočítal, ako starosta Zajac závidí starostovi v Medzibrode, ako si tam obecné zastupiteľstvo žije so 

starostom, ako jedna rodina, lenže takto sme fungovali aj v Ľubietovej, poslankyňa bakalárka Majerová 

mi to môže potvrdiť, po voľbách v decembri 2006 v rokoch 2007, 2008 to bola radosť chodiť na obecné 

zastupiteľstvo, všetko fungovalo, keby bol starosta dal do uznesenia návrh, že vypovieme vojnu Číne, tak 

aj to by sme boli odsúhlasili, všetko bolo v poriadku, kým nám hlavný kontrolór, vtedajší Ing. Flaška 

nenapísal, ako nás pán starosta vedie za nos, ako nás podvádza a vtedy začala vojna a trvalo to do konca 

volebného obdobia, po voľbách v roku 2010 prišlo nové obecné zastupiteľstvo a s ním si hneď bol 

v konflikte, po voľbách v roku 2014 zas nové obecné zastupiteľstvo a ešte väčšie problémy, ale starosta 

Zajac svojim šarmom dokázal, že na vine sú len a len poslanci a hlavný kontrolór, ten chudáčisko 

nakoniec, keď videl, že so Zajacom sa nedá, odišiel, lebo už na to nemal nervy, ako nám to povedal na 

rozlúčkovom posedení, bol si tam Ivan vtedy, môžeš sa vyjadriť, Paľo, vieš, čo mi raz povedal jeden 

poslanec z Medzibrodu, čo to ten váš Zajac vyvádza, veď, keby toto robil náš starosta, tak ho utopíme 

v Hrone ako mačku, ako to môžete dovoliť, aby sa správal ako malý boh na zemi, to ste v tej Ľubietovej 

všetci osprosteli, tak tu je chyba Paľo, v Medzibrode sa starosta správa podľa sľubu starostu, podľa 

zákonov a všeobecne záväzných nariadení, ktoré poslanci odhlasujú a potom poslanci nemajú príčinu 

vyvolávať spory. Z biblických rozprávok, ja to ináč neviem nazvať, vieme, že Judáš predal Krista za tridsať 

strieborných, povedz nám starosta, tak pravdivo, aspoň raz v živote, za čo, za koľko, prečo a komu si ty 

predal svoju česť, skromnosť, pravdovravnosť, na verejnosti sa prezentuješ ako ............., pýtam sa ťa, ty 

sa boha nebojíš, veď, keď už nerešpektuješ obecné zastupiteľstvo, voličov, zákony, čert to ber, ale keď 

už nerešpektuješ ani božie prikázanie, ku ktorým sa toľko hlásiš, lebo beháš po kostole každú nedeľu ako 

kostolná myš no, čo, takíto ľudia majú medzi nami, záverom prosím pani zapisovateľku, aby všetko 

uviedla v zápisnici tak, ako som povedal, a čo najskôr, nie ako teraz, keď 5 mesiacov neexistuje zápisnica 

z februára, ďakujem 

Ing. Pavel Zajac – čo som ťa počul a budem si pamätať, odpoviem, vodovod sme nekúpili od exekútora, 

kúpili sme to od správcu konkurznej podstaty, od Šumichrasta, či ako sa volal, čiže nie od exekútora, 

pokiaľ ja viem, tak za 10 tisíc, ale zajtra si to preverím, presne tak, ako si povedal, Zelená voda sa obce 

vôbec netýkala, čiže obec tam nič nedávala, ani nič nevybavovala, ani nič neriešila, rozprával si to tak, 

ako keby som ja za to mohol, že sa Zelená voda robila 

Daniel Kenický – ty si na to dával stavebné povolenie  

Ing. Pavel Zajac – prečo, no a? 

Daniel Kenický – vtedy si mal povedať my to nepotrebujeme, dovidenia, zbohom  

Ing. Pavel Zajac – a prečo? 

Daniel Kenický – voda tečie furt zelená, tečie furt nadol, nejde cez Koniarku do Brusna a na tej vode, čo 

mi povedala 

Ing. Pavel Zajac – Dano, napíš sťažnosť, že to nefunguje  

Daniel Kenický – na tej vode, ako mi vtedy povedala tá pani inžinierka, čo chodila brať vzorky, mi hovorí, 

viete keby túto vodu niekto pil od januára tak sa nedožije Vianoc, hlavná vec, že tu máme 90-ročných 

penzistov, ktorí ju 90 rokov pijú a stále žijú a ja som ju pil 65 rokov  

Ing. Pavel Zajac – čo sa týka trafačky na Čelienci, áno, zaplatila projektovú dokumentáciu píla, ale SSE 

to píle komplet refundovala, dokonca píla ešte na tom zarobí, hej, to si treba len preveriť, jednoducho 

preveriť, hotovo  

Daniel Kenický – preveroval som, ani Michelčík, ani Milena mi k tomu nevedeli nič povedať 

Ing. Pavel Zajac – však Milena má faktúry,  

Daniel Kenický – a keď som sa Michelčíka opýtal, tak mi povedal  
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Ing. Pavel Zajac – dajte z účtovníctva faktúry z tých rokov, skrátka obecná píla zaplatila za projekt 

Jančovičovi a zároveň mu potom následne SSE, akonáhle sa to zrealizovalo, preplatilo naspäť všetko na 

základe faktúry, sú tam dve faktúry, kde to, čo píla zaplatila, je menej ako to, čo dostala, treba si to preveriť 

Daniel Kenický – Michelčík mi povedal: „Pán Kenický nerýpte do toho, lebo budete mať  problém so 

starostom, tam bol veľký podfuk.“ 

Ing. Pavel Zajac – aký? 

Daniel Kenický – no ja neviem  

Ing. Pavel Zajac – Dano ty si rozprávkar, ty rozprávaš niečo po ľuďoch, čo ti niečo rozprávajú, však 

konečne niečo konkrétne povedz, vysokoškolsky vzdelaného dôchodcu, ktorý povedal, že som 

podvodník, tak povedz, normálne mená povedz, mená, aby som vedel, lebo hovorím, to všetko sú veci 

žalovateľné, daj konečne nejaké meno, lebo ty rozprávaš rozprávky 

Daniel Kenický – nie, ja tu nebudem dávať, ja ti poviem meno 

Ing. Pavel Zajac – no povedz 

Daniel Kenický – cestoval som autobusom s pánom farárom Grexom a ten mi povedal, veď viete, keď sa 

aj nejaký podvod  v dedine spraví, ale to slúži obci  

Ing. Pavel Zajac – super, úplne super, čiže pán farár Grexa ti povedal, že som podvodník, dobre  

Daniel Kenický – nie, on nepovedal, že si podvodník, ale, keď sa nejaký podvod aj spraví, tak to slúži obci  

Ing. Pavel Zajac – dobre, tak z toho budem vedieť, že p. farár Grexa 

Daniel Kenický – ja nemám problém menovať  

Ing. Pavel Zajac – ani ja nemám, je neviem, čo ešte si tam, hovorím, námestie, že z toho spoluúčasť, veď 

však dobre, na základe udania sme zaplatili, nám 10 percent prifarili k tomu, no tak a čo som mal spraviť  

Daniel Kenický – čiže všetko v poriadku 

Ing. Pavel Zajac – no nie je to v poriadku, kto podpísal to udanie, však si bol pritom, kto podpísal to udanie 

Daniel Kenický – máš na to dôkaz? 

Ing. Pavel Zajac – mám 

Daniel Kenický – ukáž 

Ing. Pavel Zajac – mám, doma  

Daniel Kenický – ukáž, ty odo mňa chceš  

Ing. Pavel zajac – ja sa tu s tebou baviť nebudem, ty si rozprávkar, rozprávaš veci ako sa ti hodí 

Daniel Kenický – a ty si cigán podvodnícky, ja som rozprávkar, ale čestný, ale ty si podvodnícky cigán 

Ing. Pavel Zajac – Dano, celý spor začal pre tvojho syna pozemok na Podlipe, celý náš, ako som ti 

nedovolil z obecného pozemku si zobrať pre syna na domček na Podlipe a odvtedy je s tebou koniec 

a ideš po mne  

Daniel Kenický – čo ty tu trepeš koniny,  

Ing. Pavel Zajac – tuto taký maličký domček vedľa mňa  

Daniel Kenický – a načo by bol môjmu synovi dom na Podlipe,  

Ing. Pavel Zajac – Dano chcel si, chcel si kúpiť to, čo kúpil Jano Doboš, chcel si kúpiť ja neviem čo ešte, 

kto tam kúpil, nič si nekúpil, všetci ťa predbehli, zaplatili za to slušnú cenu a ty si chcel od obce niečo a ja 

som ti povedal, že nie a od vtedy my máme problém 

Daniel Kenický – čo to tu trepeš, veď sa uštipni  

Ing. Pavel Zajac – a odvtedy máme problém  

Daniel Kenický - ty hlupák, ty si daj hlavu vyoperovať  

Ing. Pavel Zajac – je to zbytočné, aby sme sa takto debatovali 

Daniel Kenický – no zbytočná debata, lebo trepeš také koniny, že to nemá hlavu-pätu, ja chcem na 

Podlipe stavať dom pre syna a môj syn má kde bývať, má prázdny byt v Radvani, má prázdny dom na 

Podlipe, čo si ty jebnutý na hlavu, ty somár, rehoc sa ako taký drbnutý 

Ing. Pavel Zajac – tak a nemám sa čo, na toto, čo tu ty predvádzaš sa nedá nič iné iba rehotať 

Daniel Kenický – rehoc sa ako taký drbnutý imbecil, veď ty vieš len vždy všetko rehotom vysmiať 
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Ing. Pavel Zajac – Dano, tebe sa môžem rehotať do ksichtu hocikedy, lebo ty nehovoríš pravdu nikdy, ty 

si svoju pravdu riešiš, tú vymyslíš, hore ju pustíš ako pravdu a späť cestou z obchodu ju pozbieraš, hovno 

ty vieš, vieš hovno 

Daniel Kenický – ty vieš tri hovná, ty hajzeľ špinavý, skurvený pes a žaluj ma 

Ing. Pavel Zajac – dobre ďakujem, ešte má niekto niečo? 

Daniel Kenický – a vysvetlím to aj Ficovi, prečo som ťa takto nazval, vysvetlím 

Ing. Pavel Zajac – ešte niekto má niečo do diskusie, myslím si, že to bola pekná diskusia 

Pavol Šimun – ja sa ešte spýtam, v akom je to stave, keď Dano spomenul ten vodojem, tak takým istým 

spôsobom sa riešila bytovka na Píle, tá už je prevedená z obce na majiteľov 

Ing. Pavel Zajac – nie, lebo, ale, viete čo pokúsime sa normálne spraviť, lebo tie zmluvy sú vyplatené, 

spravíme zmluvy, len nevieme, či nám to kataster zavkladuje, lebo tam je to bytové spoločenstvo a ja 

neviem týchto ľudí dokopať k tomu, aby spravili bytové spoločenstvo, ale, ak to tak prejde, tak prejde 

Pavol Šimun – neviem isto, ja si to preverím, údajne tam vyberajú nájom 

Ing. Pavel Zajac – ako? 

Pavol Šimun – nejaký občan tam vyberá nájom 

Ing. Pavel Zajac – neviem o tom 

Pavol Šimun – ja to preverím, ja to zistím, ako to je, zistím konkrétne 

Ing. Pavel Zajac – lebo, ak je to tak, tak to môže byť jeden jediný človek a to je ten, že tuto kúpil jeden byt 

oproti ten syn, prvý, druhý, rohový je, jak sa volajú? 

Pavol Šimun – čo mohol kúpiť, on nemá nič, to je obecné 

Ing. Pavel Zajac – oni sa skrátka dohodli s niekým, kto tam predtým bol, ja neviem, kto umrel alebo so 

Šalingom, vysvetlím 

Pavol Šimun – majú list vlastníctva? 

Ing. Pavel Zajac – nemajú zatiaľ, ale niekto tam býva v tom byte 

Ivan Kováč – to by muselo ísť skrz nejaké spoločenstvo, čo si zvolili a to je napísané na liste vlastníctva 

Pavol Šimun – ale neni 

Ivan Kováč – no, veď, ja viem, že v Bystrici to tak majú, tak to musí byť takto zapísané 

Ing. Pavel Zajac – pán Lichner sa u mňa zastavil, že čo sú to za kolíky, lebo tá cesta nejde v tom, v tej 

ceste, čo je na celú tú, tá parcela, cesta má parcelu, ale nejde po tej parcele, ale som to dal vytýčiť 

a skrátka tá cesta ide presne v tej najväčšej strži, ktorá tam je, takže hovorím, ak s tým chceme dačo 

riešiť, ja musím skúsiť osloviť tých majiteľov, žeby sa tá cesta spravila vrchom a obišla by zosuvné pásmo 

a následne by sme to mohli nejakým spôsobom sanovať, nemám, čo iné s tým urobiť, s tým, že hovorím, 

ja som povedal aj na okrese, že vyhlásim tam mimoriadnu situáciu, nech to lesy niečo s tým robia, len 

viete, aj keď bolo po povodni, tak lesy mali každý deň písať nejakú správu, keď je vyhlásená mimoriadna 

situácia, lesy nenapísali ani ň 

Pavol Šimun – ale lesy naše alebo štátne 

Ing. Pavel Zajac – štátne, oni sú správcami toku 

Pavol Šimun – to oni asi ťažko spravia 

Ing. Pavel Zajac – keď tu bol riaditeľ z Ľupče a bol tu s Trendafilovom, ale keď sa na to pozreli, tak 

povedali, vážení, to by stálo 100 tisíc a my skrátka na to nemáme, asi takýmto štýlom, ale tým, že by sa 

presunula tá cesta, lebo tam je jediný ten problém, že ten kužeľ tam stále uteká, tak to uvidíme, že čo 

s tým ďalej 

Ivan Debnár – no, Paľo, čakám na nejakú lepšiu búrku, keď neobíde Ľubietovú a potom ťa prídem zobrať 

a budeš to riešiť na mieste asi.......a potom vám ukážem, čo to vytvorilo 

Ing. Pavel Zajac – dobre, no Ivan, ja ti poviem ešte raz, ja som preto urobil naozaj maximum 

Ivan Debnár – ja som dosť trpezlivý, ale toto je nie prvý raz, čo ma to ohrozilo.... 

Pavol Šimun – ako si to povedal, že cesta je podaná bližšie k potoku? 
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Ing. Pavel Zajac – Áno, ale hovorím ja som to dal zamerať iba tú zákrutu a krajom tej strže, je ten kraj už 

za tým tej cesty, čiže je presne v tej strži 

Ivan Debnár – lebo vieš, keď sme tam boli naposledy, štyria ľudia, ja som povedal, ž to je nie riešenie, čo 

urobíte, tak ste ma nie že vysmiali, ale nebolo to riešenie, čo ste urobili sám si sa presvedčil, tak je?  

Ing. Pavel Zajac – Áno, súhlasím 

Ivan Debnár – tak nájdite už ďalej spoločné riešenie, aby sa to doriešilo, čím skorej, nie, keď nás vytopí 

zase 

 

Ing. Peter Sedláček – a čo povedali, však bolo jednanie a j s lesmi aj povodím 

Ing. Pavel Zajac – však som vám to teraz povedal, že bol tam šéf lesov, bol tam Trendafilov a povedal, 

že oni na to 100 tisíc nemajú, hovorím, ja jediné čo môžem skúsiť, je skúsiť ešte, aby to zaplatil podnik 

hore, ale, či to zaplatí, ako ja nerozhodujem o peniazoch od lesov SR a oni sú správca toho toku, ako je 

v Hutnej Povodie Hrona, má ešte niekto niečo do diskusie, ďakujem, prajem vám ešte pekný večer 

 

 

 

Starosta sa poďakoval a zastupiteľstvo bolo ukončené o 19,54 hod 

Z rokovania bol vyhotovený zvukový záznam 

Zapísala: Michaela Nutterová 

 

Overovatelia: 

 

Ing. Peter Sedláček                                    ............................................................. 

 

Pavol Šimun                                               ............................................................ 

 

 

 

Starosta obce Ing. Pavel Zajac                     ..................................................... 
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